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Na jednym z posiedzeń Komisji Planowania [wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na 
podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączył Ryszard Marek Pełnomocnik 

Prezydenta Miasta Krakowa ds. Ochrony Informacji Niejawnych] w imieniu Spółki deweloperskiej TPK 
przedstawił projekt budowy w Chełmie miasteczka dla kilkunastu tysięcy 
mieszkańców. 
Spółka TPK zainwestowała juŜ ponad sto milionów zł. w zakup 27 ha ziemi w 

Chełmie — jest więc zdeterminowana by projekt zrealizować. 
Projekt ten z jednej strony j est szansą rozwoju z drugiej zaś stwarza wiele 
zagroŜeń — szczególnie w dziedzinie komunikacji i infrastruktury. 
JuŜ po pierwszych informacjach na temat planowanej inwestycji pojawiło się 
wiele krytycznych opinii. 
UwaŜam Ŝe tak duŜa inwestycja powinna być realizowana ze strony miasta w 

sposób absolutnie transparentny. 

W związku z powyŜszym wnioskuję o : 
1. Zorganizowanie spotkania z udziałem : inwestora , radnych miasta i 

dzielnicy, Wydz.Architektury, ZDIT, Biura Planowania Przestrzennego. 

2. Przygotowania pisemnej informacj na temat stanu prac nad Trasą Balicką 
oraz modernizacją ul.Kr.Jadwigi 
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